
RM 0052-5-24/09
PROTOKÓŁ Nr 24/09

z XXIV Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 24 kwietnia 2009 roku.

Ad. 1 - 6 

– otwarcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;

– na sekretarza XXIV sesji powołana został radny, Pan Remigiusz Góralczyk;

– porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 7 a – c 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały nr XXIV/129/09 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim za rok 2008 wraz z 

uzasadnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

  Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XXIV/129/09   

  głosowało 14  radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została  

   przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XXIV/130/09  w  sprawie  zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Piotrkowie 

Kujawskim za rok 2008.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XXIV/130/09 głosowało 

14  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XXIV/131/09  w  sprawie  zaopiniowania 

projektu  uchwały  Sejmiku  Województwa  Kujawsko  –  Pomorskiego  w  sprawie  wyznaczenia 

aglomeracji Piotrków Kujawski.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XXIV/131/09 głosowało 

14  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.
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Ad. 8 a-d
-  Pani  Jolanta  Zalesińska  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy,  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w sprawie przedłożonego przez Burmistrza Miasta i  Gminy Piotrków Kujawski 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2008 rok.

Zdaniem Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej przedłożone sprawozdanie zostało 

sporządzone  zgodnie  z  obowiązującymi  w  tym  zakresie  przepisami  prawa  z  zachowaniem 

terminowości oraz było poprawne pod względem finansowym. Sprawozdanie uzyskało pozytywną 

opinię.

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej,  odczytał  opinię  Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2008 rok oraz  wniosek o udzielenie 

absolutorium  Burmistrzowi  Miast  i  Gminy  za  rok  2008.  Zdaniem  Komisji  Rewizyjnej 

dotychczasowa sytuacja finansowa gminy pozwoli na realizację kolejnych zadań inwestycyjnych 

w bieżącym roku budżetowym.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej na 

temat przedłożonego przez Komisje Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

dla  Burmistrza  z  wykonania budżetu  za  2008 rok.  Powiedział  między innymi,  iż  w/w wniosek 

Komisji Rewizyjnej jest zasadny i zgodny z prawem. 

Ad. 9
– Dyskusję  nad  przedstawionym  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  sprawozdaniem  

z wykonania budżetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

otworzył Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej..

– Przewodniczący  poszczególnych  Komisji  Rady  Miejskiej  kolejno  zabierali  głos  w  sprawie 

poinformowania  o  stanowiskach  komisji  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

Wszyscy Przewodniczący opowiadali się w imieniu swych Komisji za udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi. 

Ad. 10
– Projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy Piotrków 

Kujawski za 2008 rok Nr XXIV/132/09 przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr 

Siutkowski.

– W głosowaniu nad projektem uchwały Nr XXIV/132/09 brało udział 14 radnych.

– Za  przyjęciem  uchwały  Nr  XXIV/132/09  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi 

Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  za  2008  rok  opowiedziało  się  14  radnych,  głosów 

przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie. 

Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zostało udzielone.
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- Pan Mirosław Skonieczny podziękował Radnym za udzielenie mu absolutorium i  za zaufanie, 

którym go obdarzyli.  Powiedział  także,  iż  Komisja Rewizyjna przedstawiła  bardzo szczegółową 

opinię na temat wykonania zeszłorocznego budżetu lecz czuje się on w obowiązku dodać kilka słów 

w tej kwestii od siebie. Powiedział m.in., że dość niepokojące są skutki obniżenia górnych stawek 

podatków. Poinformował o tym, iż  w roku ubiegłym gmina pozyskała około 1 mln zł  środków 

unijnych na różnego typu programy,  m.in.:  „Uczeń na wsi”,  „Aktywni  na start”  oraz na zakup 

autobusu  dla  osób  niepełnosprawnych  a  także  na  zagospodarowanie  skweru  zieleni  na  terenie 

Piotrkowa Kujawskiego. Na wydatki bieżące gmina przeznaczyła w roku 2008 88,9 % środków co 

oznacza,  że  na  inwestycje  wydano  zaledwie  około  11  %  budżetu.  Dodał,  iż  gdyby  istniała 

możliwości wydania na inwestycje w każdym roku chociaż o kolejne 11 % więcej to byłoby dobrze. 

Burmistrz  poinformował  także  o tym,  że  na terenie  naszej  gminy powstaje  firma  przetwórstwa 

owocowo – warzywnego, w której na początek znajdzie zatrudnienie około 20 osób a z czasem 

nawet  do  100.  Powiedział  także,  że  pomimo  kryzysu  rozwija  się  budownictwo  jednorodzinne. 

Poinformował, że na remonty dróg gminnych w ubiegłym roku wydano 792 tys. zł, z czego 218 tys. 

zł na zakup kamienia i żużla na bieżące utrzymanie dróg oraz na zakup usług równiarki oraz na 

zimowe odśnieżanie dróg.

Ad. 11

Interpelacji nie było.

Ad. 12

-  Pan  Arkadiusz  Szczurowski  przedstawił  zebranym zestawienie  wykonanych w ubiegłym roku 

robót na drogach powiatowych w odpowiedzi  na zapytania Radnych w tej  kwestii  zadawane na 

poprzedniej  sesji.  Dodał,  iż  przedstawioną  informację  przygotował  na  podstawie  danych 

udostępnionych przez Pana Zbigniewa Zajączkowskiego.

- Pan Józef Henke powiedział,  iż na parkingach znajdujących się przy ul. 1 Maja w Piotrkowie 

Kujawskim należy namalować pasy dzielące miejsca  parkingowe gdyż obecnie kierowcy parkują 

zajmując np. 3 miejsca.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż ul. 1 Maja to droga wojewódzka i wniosek zgłoszony 

przez Pana sołtysa przekaże Dyrekcji Zarządu Dróg Wojewódzkich.

- Pan Krzysztof Żak zapytał czy samorząd ma zamiar zastosować się do ustawy, która mówi o tym, 

że  sołectwa mogą mieć  własne budżety?  Powiedział  także,  aby na  drodze  między Piotrkowem 

Kujawskim a Radziejowem postawić foto radar gdyż wzmożone kontrole na tej trasie nie odnoszą 

piorunujących efektów w postaci dostosowywania się kierowców do obowiązującej prędkości.
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- Pan Jarosław Rosiński zapytał czy Burmistrz mógłby mu wyjaśnić dlaczego nie chce go przyjąć 

jak obywatela gminy w dzień wyznaczony na przyjmowanie interesantów?

Ad. 13

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXIV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXIV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.20

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXIV Sesji RM:
                                                                                            Remigiusz Góralczyk
                                                                                           .........................................

4


